
 
 
 
 

 
	

Till medlemmarna i Håtö Tomtägarförening, 
Det är med stor glädje och förväntan jag välkomnar er alla till årets årsmöte. Årsmötet är 
en viktig tidpunkt då vi samlas för att reflektera över det gångna året, fatta viktiga beslut 
och planera för framtiden. Det är också en tid då vi som gemenskap får möjlighet att 
stärka banden och fortsätta att utveckla vår förening. 

Under det gångna året har vi tillsammans arbetat för att främja sammanhållning och 
utveckling på Håtö. Vi har genomfört olika initiativ för att förbättra våra gemensamma 
omgivningar och säkerställa en trivsam och hållbar miljö för oss alla. Genom ert 
engagemang och deltagande har vi lyckats uppnå mycket, och jag ser med spänning fram 
emot att tillsammans fortsätta Håtös positiva utveckling. 

Vår förening bygger på gemenskap och samarbete, och det är tillsammans vi kan göra 
skillnad. Jag vill därför passa på att tacka er alla för ert fortsatta engagemang och stöd 
till vår förening. Medlemmarnas insatser är ovärderliga för att skapa en trivsam och 
trygg miljö för oss alla. 

Även i år har vi glädjen att ha en gäst som inleder mötet, Anders Ahlström 
Räddningschef i Norrtälje kommer och berättar om Räddningstjänsten och hur vi kan 
skydda oss från bränder och andra olyckor. 

Med detta sagt ser jag fram emot en givande och gemytlig eftermiddag tillsammans på 
årsmötet. Låt oss fortsätta att arbeta tillsammans för att göra Håtö till den bästa platsen 
att kalla hem. 

Varmt välkomna! 
Med vänliga hälsningar, 
Lars-Göran Uddholm Ordförande 
Håtö Tomtägarförening 
 


